
Zápis z výboru pozemního hokeje  

Konaného dne: 26.07.2024 

Přítomni:  Jan Veverka (Honza), František Buršík (Franta), Jakub Žvejkal (Kuba)   

1. 

Členové výboru se na úvod seznámili s předběžnými výsledky výběrového řízení na dodavatele 

rekonstrukce hřiště na pozemní hokej. U cenově zajímavé nabídky od firmy VYSSPA Sports 

Technology s.r.o. dojde k prověření umělého trávníku, se kterým firma uvažuje. Zda splňuje veškeré 

požadavky. Ve spolupráci s Ing.Vrbkou provede Honza.       

2. 

Honza zkusí oslovit trenéry s případným kroužkem pozemního hokeje na základní škole. Pokud se 

najde někdo, kdo by se toho ujal, prověří možnost vypsání tohoto kroužku s p.Tučkovou. 

3. 

Došlo ke schválení členských příspěvků pro sezonu 2024/25 a to v následujících hodnotách: 

Ženy: 6.000,-Kč/3.300,-Kč  

Muži: 6.000,-Kč/3.300,-Kč 

Dorostenci: 6.000,-Kč/3.300,-Kč 

Starší žáci/žačky: 6.000,-Kč/3.300,-Kč 

Mladší žáci/žačky: 5.600,-Kč/3.000,-Kč 

Přípravka: 5.200,-Kč/2.800,-Kč  

Benjamínci: 3.800,-Kč/2.100,-Kč 

Minibenjamínci: 3.000,-/1.700,-Kč 

Poplatek za evidenci neaktivního člena: 400,-Kč 

4. 

S ohledem na přesuny trenérů v různých kategoriích byly přehodnoceny některé jejich platy. V rámci 

zpracování dohod pro rok 2025 projednají s dotyčnými trenéry Honza s Frantou.   

5. 

S ohledem na to, že se objevují stížnosti na práci některých vedoucí mužstev, svolá jejich schůzku 

Honza, jako organizační pracovník. Na schůzce je nutné probrat a připomenout veškeré úkoly těchto 

pracovníků.    

7. 

Členové výboru začnou připravovat členskou schůzi pozemního hokeje a zároveň se začnou 

připravovat na volební valnou hromadu tělovýchovné jednoty, která musí proběhnout nejpozději 

v první polovině října. Začátkem srpna by měli obdržet návrh změn stanov TJ, který je nutné 

projednat.  

Sepsal Honza 


